
Wersja protokołu oryginalna, dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 
 

Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 1 /2011     w dniu 13. 01. 2011 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. __16.00__ zakończono o godz. _19.10_ 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Stanisław Kida      
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

2. 
 

Jerzy Springer  - 
Wiceprzewodniczący  Komisji 

           

obecny 

3. 
 

Grzegorz Bałdyga  
– Sekretarz Komisji 

                  

obecny 

4. 
 

           Grzegorz Owczarzak 
 obecny 

5. Tomasz Kufel     
 

obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

Nieobecny 

8. 
 

Michał Piechocki  obecny 

9. Tadeusz Synoracki  
 

obecny 

10. 
 

                     Jerzy Piasecki   obecny 

 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Tomasz Kranc 

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

4. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu 

 



 
5. ........................................................ 
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2 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
      1.3      Tematy posiedzenia: 
                  - analiza projektu budżetu powiatu na 2011rok 
                  - plan pracy Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji na 2011rok  

          
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
-  Nie odnotowano. 
 

 
 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 
      Rozpoczynając posiedzenie  Przewodniczący Komisji powitał przybyłych 

radnych oraz panią Skarbnik Danutę Królczyk. Przedstawił porządek obrad. 
Komisja bez uwag przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia  Komisji. 
Następnie projekt budżetu na 2011r przedstawiła Skarbnik Danuta Królczyk. Po 
przedstawieniu projektu rozpoczęła się dyskusja na temat szukania oszczędności 
w budżecie oraz znajdowania sposobów i rozwiązań na jak najlepsze wykorzy-
stanie środków. Analizowano również dochody i wydatki związane z wynajmem 
lokali przy jednostkach organizacyjnych powiatu oraz dochodach z wynajmu 
lokali i sal w szkołach. Radny Jerzy Piasecki zadał pytanie czy wpływy z czy-
nszu za lokale pokrywają koszty ich utrzymania. Radny Stanisław Kida spytał 
czy czynsze te są corocznie urealniane o wskaźniki inflacji ?  
Radni Jerzy Springer, Tadeusz Synoracki, Grzegorz Owczarzak widzą konie-
czność wypracowania strategii  inwestycji i remontów dróg powiatowych. 
Radny Tomasz Kufel wystąpił z propozycją wspólnej koncepcji i  współpracy 
między starostwem, a gminami powiatu dla rozbudowy i poprawienia jakości 
sieci naszych dróg. Radny Jerzy Piasecki spytał czy powiat może zrezygnować 
w 2011 r z planowanego kredytu ? Na temat tych pytań udzielił wyjaśnień pan 
Starosta Michał Piechocki. 

 



Następnie radny Jerzy Piasecki odnosząc się do projektu budżetu  i wydatków 
przeznaczonych dla jednostek organizacyjnych powiatu,  wyszedł z propozycją 
zaproszenia na następne posiedzenie komisji BiK  w celu przeanalizowania 
niektórych wydatków kierowników wydziałów organizacyjnych Starostwa, w 
tym Ochrony Środowiska, Geodezji i Kartografii oraz Sekretarza Starostwa.  
Następnie Przewodniczący Komisji ogłosił 10 minut przerwy. 
Po przerwie radni przeszli do drugiego tematu posiedzenia, tj. planu pracy 
komisji BiK na 2011 rok. Po przedstawieniu przez radnych propozycji ustalono, 
że szczegółowy plan pracy zostanie jeszcze omówiony na następnym spotkaniu 
komisji.  Również zostanie rozpatrzona propozycja wytypowania przedstawi-
ciela komisji BiK do Rady Społecznej przy ZOZ Wągrowiec. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji. 
 

 
 
 

 
 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4. 1. Zapytania 

Odnotowano w opisie przebiegu dyskusji 
 

 
4. 2.   Opinie 
        Nie odnotowano 
 
 

      4. 3.  Stanowiska 
        Nie odnotowano 
          
 
4.  4.  Wnioski 
        Nie odnotowano 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                                   Przewodniczący Komisji:  
           Grzegorz Bałdyga                                                           Stanisław Kida 
 

 
 

 

 


